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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 21. februar 2013
stillet følgende spørgsmål nr. 21 vedrørende L 148 – Forslag til lov om ændring af lov 
om jordbrugets anvendelse af gødning og om plantedække (Regulering af 
kvælstofkvoten og indberetning af plantedække m.v.), som hermed besvares. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lene Espersen (KF), Erling Bonnesen (V), René 
Christensen (DF) og Mette Bock (LA).

Spørgsmål 21:

”Hvad har ministeren gjort for at afdække konsekvensen af 15 års undergødskning med 
hensyn til forsøg, monitoreringer m.v.?”

Svar:

Dette spørgsmål vedrører ikke L 148, men er et spørgsmål af generel karakter til 
reguleringen i lov om jordbrugets anvendelse af gødning og om plantedække, som den 
tidligere regering har haft ansvaret for i ganske lang tid.

Jeg vil gerne gøre opmærksom på, at udviklingen i miljøreguleringen siden den første 
vandmiljøplan har handlet om at basere de politiske aftaler på evaluering af de anvendte 
virkemidler, samt afklare behovet for justeringer undervejs. Den tradition følger vi også 
med Natur- og landbrugskommissionens arbejde.
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